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	VERENIGING	DORPSRAAD	MUIDERBERG	
	
	

JAARVERSLAG	2017	
	
Het	jaar	2017	was	het	tweede	volle	jaar	in	het	bestaan	van	de	Vereniging	Dorpsraad	Muiderberg.	
		
Het	bestuur	bestond	uit	Harry	Mock	(voorzitter),	Sandra	Deuling	(penningmeester)	en	John	Haug	
(secretaris)	en	de	bestuursleden	Jur	Jonges	en	Ab	Heij.	Tijdens	de	algemene	ledenvergadering	van	
2-6-2017	werd	met	goedkeuring	van	de	leden	het	bestuur	verder	versterkt	met	de	komst	van	Huib	
Gorter	en	Miranda	Melger.	In	november	werden	drie	kandidaat-bestuursleden	Vera	Reijnders,	
Michiel	Koekkoek	en	Leon	Imandt	voor	toekomstige	uitbreiding	van	het	bestuur	aangetrokken.	Zij	
draaiden	volledig	mee	en	zullen	in	de	algemene	ledenvergadering	van	8	maart	2018	worden	
voorgedragen	voor	benoeming.		
	
	
Het	bestuur	hield	twee	algemene	ledenvergaderingen	en	negen	openbare	bestuursvergaderingen.	
Daarnaast	organiseerde	het	bestuur	nog	diverse	informatiebijeenkomsten	met	betrekking	tot	de	
volgende	onderwerpen:	
16	februari:	informatiebijeenkomst	opzet	WhatsApp	buurtbeveiliging		
23	maart:	informatiebijeenkomst	over	de	toekomst	van	het	Echobos	
27	november:	informatiebijeenkomst	opheffen	inrijverboden	tussen	7.00-9.00	uur	
	
	
Verder	had	onze	voorzitter	samen	met	andere	wijk/buurtplatforms	en	de	stadsraad	Muiden	
diverse	malen	gezamenlijk	overleg	met	de	wethouder	verantwoordelijk	voor	burgerparticipatie.	
Tenslotte	hadden	bestuursleden	van	diverse	werkgroepen	vele	malen	intern	overleg	op	ambtelijk	
niveau	in	het	tijdelijke	gemeentehuis	in	Naarden.	
Een	dankwoord	voor	dit	regelmatige	en	constructieve	overleg	en	goede	samenwerking	met	de	
gemeente	Gooise	Meren	is	zeker	op	zijn	plaats.	
	
	
Tijdens	de	drukbezette	nieuwjaarsreceptie	op	12	januari	2017	werd	de	winnaar	van	de	jaarlijkse	
vrijwilligersprijs	“de	Muiderbergse	Echo”	door	wijkwethouder	Gerben	Struik	bekendgemaakt.	Deze	
door	de	Dorpsraad	ingestelde	prijs,	ging	naar	René	Wolhoff	als	dank	voor	zijn	vele	inspanningen	
voor	diverse	organisaties	en	zijn	activiteiten	om	de	publieke	ruimte	in	Muiderberg	schoon	te	
houden.	Het	is	de	bedoeling	dat	deze	prijs	aan	de	gemeente	wordt	overgedragen.	Wij	gaan	ervan	uit	
dat	de	Dorpsraad	betrokken	zal	blijven	bij	de	selectie	van	de	Muiderbergse	prijswinnaars	en	dat	de	
prijs	door	de	gemeente	in	Muiderberg	uitgereikt	zal	blijven	worden.	
	
	
Burgemeester	Han	ter	Heegde	bracht	op	25	februari	2017	een	kennismakingsbezoek	aan	
Muiderberg.	In	een	ontspannen	sfeer	heeft	de	burgemeester	kennis	kunnen	maken	met	het	bestuur	
van	de	Vereniging	om	daarna	met	bewoners	van	Muiderberg	te	spreken.	De	burgemeester	was	
aangenaam	verrast	door	de	prettige	ontvangst	en	de	enthousiaste	wijze	waarop	het	bestuur	de	
belangen	van	Muiderberg	behartigt.	
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Het	ledenbestand	van	de	Vereniging	breidde	zich	gestaag	uit	met	ongeveer	100	leden	en	kwam	eind	
december	uit	op	360	leden.	Met	name	de	maandelijkse	“parasolsessies”	op	het	pleintje	voor	de	Spar	
hebben	voor	een	grote	aanwas	van	leden	gezorgd.	Deze	sessies	bleken	een	uitstekende	
mogelijkheid	te	zijn	om	zeer	laagdrempelige	contacten	met	de	inwoners	te	onderhouden	en	zullen	
in	2018	worden	voortgezet.	
	
	
De	jaarlijkse	dorpsschouw	vond	plaats	op	20	mei	in	aanwezigheid	van	wijkwethouder	Gerben	
Struik,	diverse	ambtenaren,	Muiderbergse	raadsleden	en	een	vertegenwoordiger	van	
woningbouwvereniging	Ymere.	Aan	de	hand	hiervan	werd	een	verslag	gemaakt,	dat	de	basis	
vormde	voor	het	wijkactieplan	2017.		Diverse	verkeerstechnische	zaken	kwamen	daarbij	aan	de	
orde,	alsmede	de	staat	van	onderhoud	van	wegen	en	openbare	ruimten	(muziektent	op	de	Brink).	
Ook	werd	aandacht	gevraagd	voor	de	groenvoorziening	en	bijbehorend	onderhoud.			
	
	
Het	Echobos	zal	door	de	gemeente	in	fasen	worden	opgeknapt.	Daartoe	is	door	de	gemeente	een	
concept-beheersplan	gemaakt:	“Toekomstbeeld	Echobos	2018-2023”	De	Dorpsraad	is	hierbij	
betrokken	geweest	door	deelname	van	twee	inwoners	(onder	wie	een	bestuurslid)	aan	de	
gemeentelijke	werkgroep	Echobos.	Via	hen	blijven	wij	zicht	houden	en	invloed	uitoefenen	op	de	
verdere	ontwikkelingen.	
	
	
Op	basis	van	adviezen	aan	de	gemeente	of	op	eigen	initiatief	zijn	in	2017	veel	zaken	aangepakt	op	
het	gebied	van	openbare	ruimte,	verkeersveiligheid,	openbare	orde/veiligheid,	groen	en	natuur.		
	
	
Een	klein,	maar	niet	volledig	overzicht:	

• Het	deels	verwaarloosde	(vergraste)	strand	werd	in	oude	staat	teruggebracht	en	opnieuw	
voorzien	van	een	laag	zand.		

• Het	pleintje	bij	de	Floris	kei	werd	opgeknapt	en	de	kei	werd	schoongemaakt.		
• Schoonmaak/verwijdering	van	aanslag	en	mos	en	opknappen	van	diverse	dijktrappen.		
• Reparatie	trapje	en	het	aanbrengen	trapleuning	over	tankval	in	de	dijk	langs	de	

dobbertjeskom.		
• De	muziektent	op	de	Brink	werd	gerenoveerd.	(Actie	klussenteam	en	gemeente)	
• Het	hek	rond	de	Beatrixboom	werd	ontdaan	van	mos	aanslag	en	opnieuw	geverfd.	(Actie	

klussenteam)	
• Krappe	bocht	Zeeweg/Flevolaan	werd	verruimd.	
• De	Brinkvijver	werd	uitgebaggerd,	het	talud	afgevlakt	en	omheining	verplaatst	voor	een	

beter	zicht	en	gemakkelijker	bereikbaarheid.		
• WhatsApp	buurtpreventie	groepen	werden	opgezet	en	hebben	na	een	langzame	start	nu	

ruim	100	leden.		Tevens	verzorgde	de	gemeente	in	november	de	plaatsing	van	de	
waarschuwingsbordjes	op	een	zestal	plaatsen	in	Muiderberg	en	nabij	het	buurtschap	
Hakkelaarsbrug.	

• In	samenwerking	met	de	winkeliers	en	bewoners	van	de	Dorpsstraat	werd	de	
Kerstverlichting	weer	in	ere	werd	hersteld.	
	
Ten	aanzien	van	verschillende	projecten	uitgevoerd	door	het	dorpsklussenteam	wil	het	
bestuur	zijn	dank	uitspreken	voor	de	inzet	van	deze	vrijwilligers.	
Het	bestuur	maakt	zich	sterk	voor	de	terugkeer	van	de	volière	op	de	Brink;	vooruitlopend	
op	de	realisatie	hiervan	werd	alvast	een	werkgroep	Beheer	Volière	in	het	leven	geroepen.	
Plaatsing	van	een	fontein	in	de	brinkvijver	staat	nog	op	het	verlanglijstje.	Het	onderzoek	
naar	de	haalbaarheid	van	een	natuurbad	in	het	IJmeer	(‘AquaBrinkÔ’)	ondervond	helaas	
vertraging.	
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Met	een	aantal	knelpunten	is	de	Vereniging	in	samenwerking	met	de	gemeente	nog	bezig;	

• Onderzoek	naar	mogelijkheid	tot	opheffen	van	inrijverbod	op	werkdagen	tussen	7.00	en	
9.00	uur.		De	vereniging	hield	daartoe	een	enquête	onder	haar	leden.	

• Realisatie	inrijverbod	aan	de	IJsselmeerweg	voor	vrachtwagens	langer	dan	12	mtr.		
• Van	het	voetpad	vanaf	de	Zeeweg	naar	Kerk	aan	Zee	een	gedoogpad	voor	fietsers	maken	

met	de	daarbij	behorende	plaatsing	van	fietssluizen	en	het	aanbrengen	van	een	voorziening	
voor	de	doorgang	van	paarden.		

• Verbetering	bij	de	fietssluis	nabij	de	IJsselmeerweg	door	het	wederzijds	aanbrengen	van	
lage	hekjes	voorzien	van	laagblijvend	groen.		

	
	
Zaken	die,	ondanks	veel	moeite	en	aandacht	van	de	kant	van	de	Dorpsraad	nog	niet	zijn	
gerealiseerd;	

• Het	Bomenplan	Muiderberg	ter	verfraaiing	van	de	entree	via	de	IJsselmeerweg.	
• Het	plaatsen	van	evenementenborden	bij	de	ingang	van	ons	dorp,	het	aanbrengen	van	

richtingbordjes	en	het	plaatsen	van	de	naam	op	de	voorgevel	van	de	Rijver.		
• Het	integraal	groot	onderhoud	van	de	Eikenlaan.	De	aanwonenden	hebben	in	een	mede	

door	de	Vereniging	ondersteunde	enquête	via	burgerparticipatie	hun	wensen	kenbaar	
gemaakt.	Hierna	is	nog	niets	zichtbaars	tot	stand	gekomen.	
	

	
De	stankoverlast	van	Den	Ouden	Groenrecycling	bleef	de	gemoederen	bezighouden.	In	plaats	van	
de	beloofde	afname	van	de	stankoverlast,	ervaren	veel	inwoners	dat	deze	is	toegenomen.	In	
november	werd	een	enquête	onder	de	leden	gehouden,	waarop	een	grote	response	kwam.	Op	basis	
van	deze	uitslag	is	een	brief	aan	de	toezichthoudende	instantie	de	Omgevingsdienst	
Noordzeekanaalgebied	geschreven.	Ook	andere	betrokkenen,	Gedeputeerde	Staten	(de	
vergunningverlener),	de	gemeente	Gooise	Meren	en	Den	Ouden	Groenrecycling	ontvingen	deze	
brief,	waarin	werd	aangedrongen	op	betere	handhaving.	In	een	schriftelijke	reactie	van	de	
toezichthouder	werd	erkend	dat	er	overtredingen	zijn	geconstateerd.	Verder	werd	gemeld	dat	Den	
Ouden	Groenrecycling	inmiddels	onder	verscherpt	toezicht	is	geplaatst.	Ook	is	een	gesprek	
toegezegd	tussen	de	verschillende	partijen.	
	
	
De	werkgroep	geluidshinder,	tegenwoordig	werkgroep	“Geluid	en	lucht”	genoemd,	heeft	inmiddels	
bredere	contacten	opgebouwd	in	de	gemeente.	Dit	onderwerp	speelt	een	voorname	rol	in	de	
gehele	regio	en	niet	uitsluitend	in	Muiderberg.	Met	name	met	de	klankbordgroep	geluidshinder	
Schiphol	A1/A6	in	de	gemeente	Gooise	Meren	is	een	intensief	contact	ontstaan	en	wordt	er	samen	
met	de	Stadsraad	Muiden	regelmatig	overleg	gepleegd.	De	bedoeling	daarvan	is	zo	veel	mogelijk	
druk	uit	te	oefenen	op	de	diverse	(regionale)	organisaties	teneinde	de	ongebreidelde	groei	van	de	
overlast	een	halt	toe	te	roepen.				
	
	
Een	ander	onderwerp	waar	het	bestuur	zich	mee	bezig	houdt,	betreft	een	project	van	de	provincie	
“Naarden	buiten	de	Vesting”.	Hoewel	de	naam	dat	niet	direct	doet	vermoeden,	is	hier	de	toegang	tot	
Muiderberg	via	het	lokale	wegennet	in	het	geding.	Met	de	doorsnijding	van	de	IJsselmeerweg	ter	
hoogte	van	de	Naarder	jachthaven	richting	de	Naardertrekvaart	wordt	een	nieuwe	vaarroute	voor	
kleine	bootjes	via	Muiderberg	en	Muiden	richting	de	Vecht	gecreëerd.	Hoe	een	goede	
bereikbaarheid	blijft	gegarandeerd	is	niet	duidelijk.	Het	gaat	hier	om	naar	schatting	5000-6000	
vaarbewegingen	op	jaarbasis,	waardoor	een	eventuele	nieuwe	(beweegbare)brug	in	de	
IJsselmeerweg	en	de	Hakkelaarsbrug	regelmatig	moeten	worden	geopend.	
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Op	diverse	manieren	heeft	het	bestuur	ingezet	op	een	goede	en	stelselmatige	communicatie	met	de	
inwoners,	lid	of	geen	lid	van	de	Vereniging.	Daartoe	werden	er	maandelijkse	“parasolsessies”	op	het	
pleintje	voor	de	Spar	opgezet.	Het	bestuur	van	de	vereniging	was	in	wisselende	samenstelling	
duidelijk	herkenbaar	aanwezig	en	gemakkelijk	aanspreekbaar.	Ook	digitale	media	zoals	Facebook	
en	de	eigen	website	werden	intensief	gebruikt	om	inwoners	op	de	hoogte	te	houden.	Verder	werd	
in	december	de	eerste	uitgave	van	de	dorpskrant,	genaamd	“Dorpspraat”	gelanceerd.	Veel	
inwoners,	die	nog	niet	bekend	waren	met	de	Dorpsraad,	werden	hiermee	bereikt.	Op	deze	uitgave	
kwamen	zeer	veel	positieve	reacties.	Het	is	de	bedoeling	deze	Dorpsraadkrant	vaker	uit	te	geven.	
Tenslotte	werd	de	informatiefolder	geactualiseerd.			
	
	
Tijdens	de	openbare	bestuursvergadering	van	december	werd	besloten	tot	het	oprichten	van	een	
werkgroep	Woonvisie.	In	deze	werkgroep	zullen	de	volgende	disciplines	zijn	vertegenwoordigd:	
de	woningbouwverenigingen	Ymere	en	Alliantie,	de	seniorenraad,	de	wijkcoach	en	twee	
bestuursleden	van	de	Dorpsraad.	Tevens	kunnen	externe	adviseurs	worden	geraadpleegd.	In	
samenhang	hiermee	houdt	de	werkgroep	ook	ten	aanzien	van	de	komst	van	een	(IKC)	Integraal	
Kind	Centrum	de	vinger	aan	de	pols.	
	
	
Verder	werd	ook	besloten	tot	het	oprichten	van	een	werkgroep	Dorpsstraat.	Doel	van	deze	
werkgroep	is	het	aangezicht	en	de	uitstraling	van	de	Dorpsstraat	te	verbeteren,	dit	in	
samenwerking	met	de	bewoners,	winkeliers	en	andere	ondernemers.	
	
	
In	2018	gaat	het	bestuur	enthousiast	en	met	volharding	door	met	het	realiseren	van	de	
verenigingsdoelstellingen:	het	behartigen	van	de	collectieve	belangen	van	de	inwoners	van	
Muiderberg	met	het	accent	op	de	aspecten	van	leefbaarheid,	leefomgeving	en	(sociale)	veiligheid.	
Zoals	in	2017	zal	dit	gebeuren	in	nauwe	en	constructieve	samenwerking	met	het	gemeentebestuur	
en	het	ambtelijk	apparaat.	
	
	
	
Namens	het	bestuur,	
John	Haug,	secretaris	
	
J.H.	/	14-2-2018	
H.M.	/	14-2-2018	 	


